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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorz4dzie gminnym

(t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złożoną w dniu 8 lipca 2025 r.

przez radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Kajetaiia Wiese w sprawie

przygotowania do sezonu turystycznego Gminy Sępólno Krajeńskie.
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Waldemar Stupałkowski
Burrnistrz %pólna Krajeńskiego

Za pośrednietwern przewodnieząeego
Rady Miejskiej sv Sępólnie Krajeńskirrm

NNTERPELACJA

Jzygotowania do sezonu tur st czneoo Gminv Sępólno Krajeńskie

Na podstawie art. 24 ust. 3 i 4 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r.
(t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465, 1572, ] 907, 1940.) wnoszę iiiterpelację w sprawie szeregu
zaniedbań związanych z przygotowaniem do sezonu turystycznego gminy Sępólno Krajeńskie.

1. Od początku sezomi ti?irystycznego mieszkańcy skarżą się na niewyczyszczone dno basenów
plaży miejskiej, zwracają uwage przede wszystkim na ilo:';ć glonów, która uniemożliwia
przyjemne korzystanie i odpoczynek, doszło nawet do skaleczeń szkłem. Proszę w związku
z tym o odpowiedź, czy zamierza Pan podjąć działania celem dokładnego vvyczyszczenia
dna basenów na plaży miejskiej? (1.)

2. W materiałach o przygotowaniri do sezoim tuiystycznego infoi'inowano o doskona§m
wyposażeniu i szerokiej ofercie sportowej dla tui'ystów, akceiitowano m.in. posiadanie trasy
zdrowia PZU. W związku z tym proszę o odpowiedź na następujące pytania:
- kiedy odbyła się ostatnia koiitrola organów właściwych do sprawdzania urządzeń
zamontowanych na trasie (Nadzoru Budowlanego, Sanepidu.. innych)? (2.) - Proszę
udostępnić kopię dokumentu pokontrolnego. (3.) Obecnie punkty na ti-asie stwarzają
niebezpieczeństwo dla zdi-owia i życia. Elementy są zgnite, porastają je grzyby i plesń, wokót
panuje bałagan. Pewna część e1einentów ?jest i-uchoi'na, co i'iaraża potei?ic?ja?nego sportovica na
urazy i zwiclinie;cia. Prosze, o odpowied;ź czy pilne naprawienie punktów na trasie lub
wy%czenie id'i z użytku. (w za%cznikacli zdjęcia obecnego stanu- lirzy czym jestem
w posiadaniu również zdjęć z ola'esu zimowego, gdzie sytuacja wyglądała tak samo.)

3. Zarówno 29.06.2025 r. jak i 6.07.2025 każdy Icto był lub przecliodził w okolicach plaży
miejskiej mógł dostrzec sporą liczbę samocl'iodów (a co za tym icizie nirystów) z różnycb części
naszego kraju. W związku z tym, iż plaża miejska niewątpliwie przyciaga osoby z zewnątrz
proszę o odpowiedź na pytanie: Czy planowane jest urniejscowienie ,,tablicy ogłoszeniowei"
na plaży ('1.), na której znajdą sie m.iii. informacje o: noclegach, atrakc?jach ffirystycznych (Izba
dziedzictwa, Muzcum PRL itd.), bai'ach i pizzeriach, Punkcie Inf?ormacji Turystycznej,



o wypożyczalniach sprzętu wodnego, o imprezach i wydarzeniach w gminie i innych
infoii'nacjach cennyc)i z punkti'i widzenia fflrysty. Jeżeli jcst planowane umieszczcnie takiej
tablicy, to proszę o wskazanie czy w tyun sezonie turystyeznym (5.) oraz kto jest osobą do
kontaktu dla osób, które eheiałby wywiesić informaeję o swojej działaNnoścj w takiej
gablocie? (6.)

4. W związku z tym, że najlepsza reklamą są poleccnia innycli osób- zwłaszcza w social mediacl'i,
proszę odpowiedź na pytanie ezy jest rozważane umieszezenie na plaży miejskiej foto-
ramki, w której turyśej - ale też mieszkańcy będą mogli zrobić sobie zdjęcia, (7.) a ramka
jednocześnie poza tłem- w postaci jeziora będzie podpisana i swoim designem nawiąże do
Sępólna Krajeńskiego? (przykładowe foto-ramki w załącznikach)

5. Dzięki riprzejmości CSiR mieszkańcy mają ?idostępnioną możliwość korzystania z boisk do
piłki siatkowej plażowej- za co serdec;?nie dziękują. Zwracają jednak uwagę na pasy suchej
trawy poiniędzy siatką zabezpieczającą piłki przed wypadnięciem a boiskiem- proszą w i'niarę
możliwości o ich wyplewnie, co znacząco poprawi komfort korzystania z boisk i wyeliminuje
drobne ui-azy spowodowane chodzeniei'n po wyschniętych ostach i pokrzywach. Proszę o
odpowiedź na pytanie ezy mogą liczyć na yealizację tego postulatu?
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(zdjęcia przedstawiające stan ścieżki zdi'owia PZU)
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